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Π  Ρ  Ο  Σ  Κ  Λ  Η  Σ  Η  
ΕΙΔΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΔΙΔΥΜΟΤΕΙΧΟΥ 
  

  Τα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης της 2ης Ειδικής Συνεδρίασης Λογοδοσίας της Δημοτικής 
Αρχής (άρθρο 67Α του Ν. 3852/2010 ως προστέθηκε με το άρθρο7 του Ν. 5056/2023 (ΦΕΚ Α 
163/06-10-2023) η οποία θα πραγματοποιηθεί κατόπιν της υπ’ αριθ. 3093/15-04-2024 
πρόσκλησης του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου στο Δημαρχιακό Κατάστημα στην αίθουσα 
συνεδριάσεων, την Πέμπτη 25 Απριλίου 2024 δια ζώσης και ώρα 20:00 μ.μ., είναι τα 
ακόλουθα   
 

                                         ΗΜΕΡΗΣΙΑ  ΔΙΑΤΑΞΗ 
 

Α/Α        ΘΕΜΑΤΑ 

1  Διευκρινήσεις επί του κτιρίου Τζίβρε (Δερμεντζόγλου Χρήστος) 

2 Γιατί δύο εξωτερικοί συνεργάτες της ΔΕΥΑΔ , χρησιμοποιούν υπηρεσιακά αυτοκίνητα 
του Δήμου, τα οποία σταθμεύουν σε ιδιωτικούς χώρους των ιδίων; (Τοκαμάνης 
Χρήστος)  

3 Για ποιο λόγο δεν δημοσιεύονται  οι χρηματοοικονομικές καταστάσεις στην υπηρεσία 
( Γ.Ε.ΜΗ.) ; Παρακαλώ,  για την ενημέρωση της οικονομικής κατάστασης της 
εταιρείας; (Τσιμπανλιώτης Οδυσσέας)   

4  Ενημέρωση για εργασίες γηπέδου. Πότε ξεκίνησε το έργο και πότε θα 
διεκπεραιωθεί; Θα είναι έτοιμο τον Σεπτέμβριο που ξεκινά το σχολικό έτος ; 
(Γκογκάκης Αθανάσιος) 
 

5  Τι γίνεται με τη στέγαση της ψυχολογίας; Αν υπάρχει πιθανός κίνδυνος να μην είναι 
έτοιμη η παραχώρηση του Δημαρχείου τον Σεπτέμβρη, με την έναρξη του 
ακαδημαϊκού έτους ; Επιπλέον, πού υπάρχει πρόβλεψη για λέσχη και γραμματεία; 
Επίσης, γιατί δεν διεκδικούμε και τη σχολή κτηνιατρικής ,όπως κάνουν αντίστοιχες 
πόλεις του νομού μας; (Ζαφειροπούλου Χρύσα) 
 

6  Για ποιον λόγο υπήρχε απουσία εκπροσώπησης του Δήμου μας ,στη σύσκεψη με τον 
κ. Δένδια (Τερτσούδη Βέρα) 

7 Τι γίνεται με τις μελέτες ,οι οποίες αφορούν την επιτροπή ανασυγκρότησης του 
Έβρου; (Καρασμανάκης Ζήσης) 

8 Τι γίνεται με την αγροτική οδοποιία σε όλα τα χωριά; Οι 300,000 χιλιάδες ευρώ 

επαρκούν για όλα τα χωριά; (Μελετούδης Γεώργιος)  
                                                         Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

                                                                          ΔΕΡΜΕΝΤΖΟΓΛΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ  

 Προς: 
- κ. Δήμαρχο 
- Τα τακτικά μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου                      
Διδυμοτείχου                 
- Προέδρους  Κοινοτήτων 
 
 
 
 
 
 
 


